
Synstræningsforløb 
 
Jeg har været rigtigt glad for at have fået muligheden for at komme til DineØjne, efter en 
trafikulykke, hvor jeg fik pådraget mig et piskesmæld, diskusprolaps og hjernerystelse. 
 
Det har været den behandling som har hjulpet mig allermest. Mit syn er blevet meget bedre, 
hvilket også gør at alt omkring mig er blevet mere overskueligt, da jeg ikke skal bruge de samme 
kræfter på at fokusere, og da der bliver lidt længere imellem de rigtigt voldsomme hovedpiner.  
Jeg døjer stadig med tal og bogstaver, men fortsætter min træning herhjemme, og de gode råd jeg 
har fået med på vejen.  
Tusind tak for at jeg fik denne mulighed, håber også at andre vil få de samme muligheder. Hos de 
meget dygtige og kompetente behandlere hos Dine øjne. 
  
Mvh  
Maria  - 43 år 
 


